

22.2 (1) Toutes les taxes que peut exiger une entreprise de distribution sont autorisées à l'égard du Conseil du

(1) L'entreprise de distribution d'information au public des tarifs des taxes à exiger, et ces tarifs ont la forme, le contenu et les détails que le Conseil prescrit par voie de règlement ou dans un autre

EXPLANATORY NOTE

The purpose of this bill is to provide that cable operators shall be subject to the same rules as those presently applying to telephone companies. Those rules are found in the *Railway Act*.

(4) Le Conseil peut par règlement ou autrement déterminer et prescrire de quelle manière et dans quelle forme un tarif de taxes est établi ou tenu à jour au public

Tarifs, taxes et tarifs

22.2 (1) Toutes les taxes doivent être justes et raisonnables et doivent toujours être imposées dans des circonstances et conditions semblables à celles qui s'appliquent à d'autres entreprises de distribution de services de télécommunication au public.

(2) Une entreprise de distribution de services de télécommunication au public peut, en ce qui concerne les taxes ou en ce qui concerne les services ou installations qu'elle fournit:

- a) établir de distinctions injustes contre une personne ou une compagnie;
- b) imposer un avantage ou privilège à une personne ou à une compagnie en raison de son statut ou de son statut de personne ou de sa compagnie;
- c) imposer un avantage ou privilège à une personne ou à une compagnie en raison de son statut ou de son statut de personne ou de sa compagnie.

22.2 (1) All tolls to be charged by a distribution undertaking are subject to the approval of the Council and may be fixed by the Commission from time to time.

(2) The distribution undertaking shall file with the Commission details of any tolls to be charged, and the tolls shall be in such form, and style, and give such information, particulars and details as the Commission by regulation or in any particular case prescribes.

NOTE EXPLICATIVE

Ce projet de loi a pour but d'assujettir les entreprises de câblodistribution aux mêmes règles que celles qui régissent présentement les compagnies de téléphone. Ces règles sont présentement dans la *Loi sur les chemins de fer*.

(4) The Commission may by regulation or otherwise determine and prescribe the manner and form in which any tolls shall be published or kept open for public inspection.

Tarifs, taxes et tarifs

22.2 (1) All tolls shall be just and reasonable and shall always, under substantially similar circumstances and conditions with respect to all tolls of the same description charged over the same route, be charged equally to all persons at the same rate.

(2) A distribution undertaking shall not in respect of tolls or any services or facilities it provides:

- (a) make any unjust discrimination against any person or company;
- (b) make or give any undue or unreasonable preference or advantage to or in favour of any particular person or company or any particular description of tolls in any respect whatever; or
- (c) subject any particular person or company or any particular description of tolls to any undue or unreasonable preference or disadvantage in any respect whatever.